
PROTOKÓŁ
z obrad XXXIV Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim 

w dniu 26 czerwca 2014r.
o godz. 15.00

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej 
w Brześciu Kujawskim.
3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac 
między sesjami Rady Miejskiej.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.
5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Brześć Kujawski na lata 2014-2022. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok:
a) zapoznanie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie 
wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok. 
b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego;
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o:
-  przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 
rok;
-  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Brześcia Kujawskiego;
d) dyskusja;
e)  przyjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2013 r.
8. Podjęcie  uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do Związku ZiT 
Włocławka.

9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia Gminy Brześć Kujawski do realizacji 
projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - 
Pomorskiego na lata 2007-2013 (realizacja projektu w latach 2014-15). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz jej wysokości ( Podominikański Kościół 
Klasztorny p. w. Michała Archanioła w Brześciu Kujawskim).
11. Interpelacje i zapytania.
12. Wolne wnioski.
13.  Zakończenie  obrad   XXXIV  Sesji  VI  Kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu 
Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XXXIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum



- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia obrad  dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Ochmański, informując, 
że   w obradach uczestniczy 13 radnych (lista obecności w załączeniu). 
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Z-ca Burmistrza Brześcia Kujawskiego – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Inspektor w Wydziale Inwestycji i Infrastruktury – Pan Sławomir Wolski;
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Promocji – Pan Tomasz Chymkowski ( również Prezes 
BTBS);
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi.
Przewodniczący obrad  poprosił  aby na  wniosek Komisji  Rewizyjnej  dodać  do  porządku obrad 
kolejny punkt tj „Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II  
półrocze 2014 rok.”i przyjąć go jako 11, co zostało zaakceptowane.

Porządek obrad wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII  Sesji VI Kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu 
Kujawskim.

Rada Miejska dwunastoma  głosami „za”, przy 
 braku głosów „przeciwnych” i jednym głosie   „wstrzymującym się”  przyjęła protokół

z obrad  XXXIII  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej  

Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz  przedstawił   zadania   realizowane  między sesjami  Rady Miejskiej:  przeprowadzono 
przetarg na budowę i montaż 102 przydomowych oczyszczalni ścieków; podpisano umowę z firmą 
„Groneko” na demontaż, transport i utylizację wyrobów azbestowych z 65 nieruchomości w ramach 
IV etapu utylizacji eternitu; dokonano sprzedaży jednego lokalu mieszkalnego w bloku w Wieńcu; 
przygotowano  materiały  na  komisję  oraz  sesję  i   inne  tematy  należące  do  Burmistrza  i 
pracowników.
Radny Ryszard Szeleziński zapytał o wspólnoty działające na terenie gminy a w szczególności te, w 
których gmina jest też członkiem?
Burmistrz  odpowiedział,  że  zna prawidłowo działającą wspólnotę  przy ul.  Krakowskiej.  Jeżeli 
chodzi o wspólnotę w Wieńcu, w której właśnie zostało sprzedane mieszkanie to rozpoczęła dopiero 
działalność, gdzie również gmina jest w części udziałowcem , miejmy nadzieję , że wspólnota ta 
będzie prawidłowo funkcjonować.
Radny Janusz Barański poruszył  temat przetargu na przydomowe oczyszczalnie  a  mianowicie  , 
która firma wygrała i czy ZUK nie może tego wykonywać?
Burmistrz  przekazał,  że  nie  rozstrzygnięto  tylko  przeprowadzono,  jest  na  etapie  wyłonienia 
ostatecznego wykonawcy a ZUK nie może brać udziału w przetargu.
Radny Jan Karkosiński zadał kilka pytań a mianowicie: ile kosztowała impreza w dniu 31 maja 
2014 roku, czy powstała w gminie baza autobusowa, czy  jest jakiś pomysł na zagospodarowanie 
terenu po byłej „cegielni”, czy był tam  kupiec ,  czy gruz  stamtąd w pełni  usunięto i jaka była jego 
ilość?
Burmistrz  przekazał, że co do imprezy udzieli odpowiedzi pisemnej po otrzymaniu pisemnego 
wniosku. Co do bazy autobusowej to prowadziliśmy kiedyś niezobowiązujące rozmowy, ale  baza 
została  przeniesiona  do  Lipna.  Co  do  rekultywacji  terenów  po  „cegielni”  to  była  całkowita, 



wszystko  usunięto a koszt tego zadania wynika z przetargu, jeżeli chodzi o ilość gruzu to było ok. 7 
tys. ton. , z przeznaczeniem na drogi gminne i wszystko zostało zużyte na drogach.
Radny J. Karkosiński zapytał a ile km dróg zostało tym pokryte.
Burmistrz odpowiedział, że ciężko jest określić gdyż to były różne odcinki dróg.
Radny Wojciech Kołowski  zapytał  ile  mieszkańców złożyło podań o wykup nieruchomości lub 
lokali i czy są jeszcze jakieś do wykupienia?
Burmistrz poinformował, że  są lokale do wykupienia.
Radny J. Karkosiński dopytał  czy jest kupiec i  pomysł na zagospodarowanie terenów po byłej 
„cegielni”?  I jaka jest sytuacja TBS w związku z wyrokiem, czy wpłynęło uzasadnienie ?
Burmistrz odpowiedział, że w sprawie TBS nic się nie zmieniło, uzasadnienie nie wpłynęło. Jeżeli  
chodzi o „cegielnię” to powtarzane są oferty przetargowe.
Radny J. Karkosiński zapytał co jest przyczyną , że jeszcze nie wpłynęło to  uzasadnienie w sprawie 
TBS?
Burmistrz przekazał, że należy zapytać w Sądzie.

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał, Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował, że 
projekty uchwał były omawiane na wspólnym posiedzeniu  komisji Rady Miejskiej   18 czerwca 
2014r.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok.
Pani Skarbnik poinformowała, że  w projekcie tej uchwały również nastąpiły  zmiany typowo 
techniczne, dotyczące dziennika ustaw,  w którym ogłoszony został tekst jednolity ustawy o 
finansach publicznych.
 Wprowadzono dodatkowy załącznik, który jest konsekwencją tego, że zwiększono plan dochodów 
z tytułu „Wpływów i wydatków związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze 
środowiska”.Usunięto zadanie  „Rozbudowy stacji uzdatniania wody w Pikutkowie.

Rada Miejska dwunastoma    głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 
jednym głosie „wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2014 rok.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brześć 
Kujawski na lata 2014-2022. 
Pani Skarbnik poinformowała, że  w projekcie tej uchwały również nastąpiły  zmiany typowo 
techniczne, dotyczące dziennika ustaw,  w którym ogłoszony został tekst jednolity ustawy o 
finansach publicznych.

Rada Miejska jedenastoma   głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  dwóch 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie  zmiany  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2014-2022. 

Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 
sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok.
Przewodniczący obrad przypomniał, że wymienione sprawozdanie szczegółowo analizowano już na 
posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej i poprosił  o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania

Rada Miejska jedenastoma    głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i dwóch 
głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 
Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok.



Ad  7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla  Burmistrza  Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok:
a) zapoznanie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania 
budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok. 
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Pan  Mariusz  Czyżniejewski  na  prośbę  Przewodniczącego 
Rady Miejskiej,  zapoznał  radnych z opinią  Komisji  Rewizyjnej  w sprawie wykonania budżetu 
gminy Brześć Kujawski za rok 2013 - opinia pozytywna.

b)  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego;
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił również radnym wniosek tej komisji w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego, informując, iż jednomyślną  uchwałą 
z dnia 28 maja 2014 roku, Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 
Gminy za 2013 rok i w związku z tym wnosi do Rady Miejskiej  o udzielenie Panu Wojciechowi 
Zawidzkiemu– Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego absolutorium za 2013 rok.
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o:
-  przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok;
-  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brześcia 
Kujawskiego;

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Pakulski  przedstawił radnym pozytywną opinię z 
dnia 15 kwietnia 2014 r., składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2013 rok, oraz 
opinię z dnia 10 czerwca 2014r., składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Brześcia Kujawskiego – też opinia pozytywna. 
d) dyskusja;
Burmistrz   przekazał,  że  budżet   za  2013 z wszystkimi zmianami  w ciągu roku był  kolejnym 
etapem  inwestycji  prowadzonych  od  2003  roku.  Największe  inwestycje   praktycznie  zostały 
zakończone lub kończą się, tak jak np. kompleksowa kanalizacja terenu gminy. Kończy się (nie 
objęte  sieciową  kanalizacją)  budowę  przydomowych  oczyszczalni  ścieków,  których  łącznie 
zrobionych  będzie  ponad  500.   Inwestycje  szkolno  –  sportowe,  skończyły  się  w  roku 
sprawozdawczym a w inwestycjach drogowych  na 140 km dróg gminnych wykonano  ok 110 km. 
Wymienione  inwestycje  są  konsekwencją  długoplanowego   działania.  Największym 
niebezpieczeństwem  przy  planowaniu  budżetu  są  nieprzewidywalne   dodatkowe  wydatki  na 
zadania zlecone, na które nie ma  dofinansowania, przykładowo  wydatki związane z zapewnieniem 
dzieciom opieki w domach dziecka. Poprosił  radnych o wyrażenie swojej oceny o wykonanym 
budżecie poprzez głosowanie .
Radny J. Karkosiński zapytał czy Burmistrz nie widzi zagrożenia w zadłużeniu gminy, które jest 
bardzo wysokie?
Burmistrz  odpowiedział,  że  zadłużenie  nie  wynika   z  wydatków  konsumpcyjnych  a  z 
inwestycyjnych.  Na  poziomie  50% zadłużenia  kończymy  praktycznie  największe  i  najbardziej 
kosztowne inwestycje, w związku z czym możemy w znacznym stopniu zaangażować budżet w 
spłatę  zadłużenia.  Dzięki  poczynionym  inwestycjom  w  strefie  gospodarczej  pojawiają  się 
inwestorzy i nowe dochody podatkowe. Nie ma więc zagrożeń w obsłudze zadłużenia.  
e)   przyjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla  Burmistrza  Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2013 r.

Rada Miejska jedenastoma    głosami „za”, przy jednym głosie „przeciwnym” i jednym 
głosie wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie  udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Brześcia Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2013 r.



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  pogratulował  Burmistrzowi  uzyskania  absolutorium  z  tytułu 
wykonania budżetu za 2013 rok. 
 
Ad  8.  Podjęcie   uchwały  w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  Związku  ZiT 
Włocławka.
Radny R. Szeleziński zapytał czy są nowe informacje w tym temacie?
Burmistrz odpowiedział, że nie.

.
Rada Miejska dwunastoma    głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

jednym głosie wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie do Związku ZiT Włocławka.

Ad 9.   Podjęcie  uchwały   w sprawie  przystąpienia  Gminy  Brześć  Kujawski  do realizacji 
projektu  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Kujawsko  - 
Pomorskiego na lata 2007-2013
Radni nie wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do 
głosowania.

Rada Miejska jedenastoma  głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i  dwóch 
głosach wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Brześć 

Kujawski do realizacji projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2007-2013.

Ad10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji  na prace i  roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz jej wysokości.
Radny R.  Szeleziński  w związku z  tym,  że  można ubiegać  się  o  dofinansowanie  na ten  cel  z 
funduszy europejskich zapytał czy parafia złożyła taki wniosek?
Burmistrz  przekazał,  że  o  ile  wie  to  parafie  głównie  korzystają  z  dofinansowania  z  Urzędu 
Marszałkowskiego.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska dwunastoma   głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i jednym 
głosie wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz jej wysokości.

Ad 11.   Podjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Rewizyjnej na II 
półrocze 2014 rok.
Radny M. Czyżniejewski w związku z punktem dotyczącym realizacji budżetu wybranego sołectwa 
w  roku  2013,  poprosił  radnych  o  wskazanie  konkretnego  sołectwa.  Radni  zaproponowali  aby 
wybrać losowo sołectwo. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał czy ze strony radnych są  propozycje uzupełnienia 
planu pracy?
Radny  G.  Koźmiński  zaproponował  aby  do  planu  dodać  skontrolowanie  rozliczenia  dotacji 
przyznanej Parafii w 2013 roku.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła wniosek radnego Grzegorza Koźmińskiego.

Z kolei radny  J. Karkosiński zgłosił  wniosek o dopisanie do planu pracy  punktu dotyczącego 
skontrolowania działalności Brzeskiego Towarzystwa Budownictwa społecznego.

Rada Miejska dziewięcioma głosami „za” , przy braku głosów „przeciwnych” i czterech 



głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek radnego Jana Karkosińskiego.

Wobec tego przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz ze zgłoszonymi poprawkami.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła uchwałę w sprawie  zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2014 rok.

Przewodniczący obrad przekazał, że  na ostatniej sesji złożono wniosek o informację  komunalizacji 
działek  pod budynek usługowo –  mieszkalny przy ul.  Krakowskiej,  poprosił  więc  sekretarza  o 
przedstawienie stosownej informacji.
Sekretarz  Leszek  Ołdyński  przedstawił  powyższą  informację  a  mianowicie:  działka  nr  17 
skomunalizowana przez Wojewodę 30 kwietnia 1992r. na wniosek Burmistrza Jadwigi Molendy, za 
zgodą  Rady   (Przewodniczący  Janusz  Pawlak  i  Zastępcy:  Bogumił  Augustyniak  i  Stanisław 
Kodroń) a działka nr 21 skomunalizowana przez Wojewodę 2 września 1994r. N
na  wniosek  Burmistrza  Jadwigi  Molendy,  za  zgodą  Rady  (  Przewodniczący  Janusz  Pawlak  i 
Zastępcy: Ewa Najberg i Zenon Szwejk)
Ad 12. Interpelacje i zapytania.
 Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi na wnioski  dotyczące wpływów za alkohol, które na dzień 31 
maja 14r. wyniosły 107.119,37 oraz wpływów za wynajem nieruchomości pod ośrodki zdrowia: 
ogółem za rok 2014 wpłynęło 7.747,44, za rok 2013 wyniosły 46.894,26, a za rok 2012 wyniosły 
46894,26.
Radny P. Jaroszewski uzupełnił,  że chodziło mu o wpływy z czynszu za wynajem  na miesiąc. 
Zapytał  też  czy  ruszyła  budowa  drogi  w  Machnaczu  w  kierunku  firmy  Raben  i  co  z 
odszkodowaniami za wykup gruntów pod autostradę?
Pani  Skarbnik   odnośnie  czynszów miesięcznych   NZOZ w Wieńcu  miesięcznie  płaci  709,77, 
natomiast NZOZ w Brześciu 3.488,82. Odszkodowania są wypłacane na bieżąco.
Radny  J.  Karkosiński  zapytał  o  działki  do  sprzedaży,   jaka  jest  wysokość  wadium i  czy  jest 
zainteresowanie?
Burmistrz poinformował, że w dniu 27 czerwca br. jest przetarg na działkę mieszkaniową przy ul. 
Szkolnej w Brześciu Kujawskim i  inwestycyjną w Pikutkowie.
Radny J. Barański  zapytał o nieuporządkowany teren przy cmentarzu i  czy jest zainteresowanie na 
teren  przy  ośrodku  zdrowia  w  Wieńcu?  Poprosił  również  korzystając  z  obecności  Radnych 
Powiatowych o naprawienie drogi z Wieńca do Brześcia i z Wieńca do Brzezia.
Burmistrz co do terenu przy cmentarzu powiedział, że na początku lipca odbędzie się spotkanie m. 
in.  z przedstawicielem GDDIA   a jeżeli chodzi o teren pod ośrodek zdrowia to na razie nie ma 
chętnych. 
Radny J. Karkosiński zapytał  czy droga w Brzeziu będzie naprawiana, czy przystanek w Brzeziu 
będzie  pomalowany  i  o  most  i  odcinek  drogi,  którego  remont  zaplanowany  jest  z  funduszu 
sołeckiego?  Poprosił aby wykosić pobocza drogi z Witoldowa w kierunku Bodzi.
Burmistrz przekazał,  że droga w Brzeziu jest drogą wojewódzką więc jeszcze raz wystosujemy 
pismo  o  naprawę,  a  przystanek  zostanie  pomalowany na  pewno.  W sprawie   naprawy mostu 
poszukujemy najtańszego wykonawcy.
Radny M. Czyżniejewski  zapytał czy dyrektorzy szkół planują zatrudnienia asystenta nauczyciela ,  
czy  gmina  planuje  funkcjonowanie  przedszkoli  w  okresie  wakacyjnym.  Zaproponował  aby 
rozważyć przejęcie budynku po siostrach zakonnych z przeznaczeniem na lokale socjalne.
Z-ca Burmistrza  przekazał, że zatrudnienie asystenta nauczyciela nie jest  obowiązkiem ale jeżeli  
pojawi się taka potrzeba to się zatrudni. Jeżeli chodzi o zajęcia w przedszkolach w okresie wakacji  
to nie było  informacji od dyrektorów, że są potrzebne , ale poprosi aby dyrektorzy przedszkoli 
zapytali o to rodziców.
Radny J. Karkosiński poruszył temat działki w Brzeziu naprzeciwko przystanku, która  zarosła  a 
jest  własnością gminy. Zapytał jeszcze czy prawdą jest, że na stadionie po deszczu woda stoi na 
płycie boiska i ile kosztuje utrzymanie stadionu?



Burmistrz przekazał, że stojąca woda może być wynikiem tego, że drenaż nie wszędzie jest równy, 
ale najważniejsza jest ocena czy drenaż spełnia funkcję. Po murawie widać, że tak. Co do kosztów 
utrzymania to można sprawdzić w księgowości.
Radny R. Szeleziński zapytał czy wiadomo coś  na temat budowy ronda przy figurce i  jak wypadły 
testy gimnazjalne na naszym terenie?
Burmistrz  przekazał, że  odpowiedź zawsze jest taka sama czyli brak środków na budowę ronda.
Radny W. Kołowski poprosił o naprawę chodnika przy ul. Krakowskiej (obok Pana Chałasa)
Burmistrz  przekazał, że naprawę chodnika przewidziano w ramach remontu drogi wojewódzkiej do 
Kowala.
Z-ca  Burmistrza  odnośnie  wyników z  testów gimnazjalnych  przekazał,  że  będzie  wiadomo po 
otrzymaniu wyników. 
 Radny G. Koźmiński  odnośnie naprawy mostu w Brzeziu i wyłonienie najtańszego wykonawcy 
dodał, że ważne też jest wykonanie.
Radny J.  Karkosiński czy na to spotkanie z dyrektorem GDDiA mogliby być zaproszeni radni, 
którzy są bezpośrednio związani z terenem  autostrady?
Burmistrz przekazał, że na spotkaniu z przedstawicielami GDDiA będą omawiane sprawy typowo 
techniczne związane z odwodnieniem terenów, na które będą  zaproszeni przedstawiciele spółek 
wodnych, ale poruszy też wnioskowane tematy.
Radny J. Karkosiński to poprosił aby poruszyć na tym spotkaniu temat naprawy skrzyżowania od 
Witoldowa w kierunku Bodzi.
Radny J. Barański zapytał dlaczego Zakład Usług Komunalnych nie może przystąpić do przetargu 
dotyczącym budowy przydomowych oczyszczalni ścieków?
Burmistrz  odpowiedział,  że  zakład  nie  ma  osobowości  prawnej  i  nie  może  brać  udziału  w 
przetargach z udziałem środków unijnych.
Ad 13. Wolne wnioski.
Radna powiatowa Jadwiga Molenda przekazała, że od 2012 roku istnieje Kujawsko – Pomorskie 
Towarzystwo Kulturalne, które wydało gazetkę , i które ma na celu rozpowszechniać kulturę , mile 
widziana  współpraca  z  władzami  samorządowymi.  Następnie  poruszyła  sprawę,  którą  załatwia 
prywatnie w Urzędzie Miejskim dotyczącą umowy śmieciowej z firmą „Saniko”, a także swojej roli 
w komunalizacji działek TBS i wobec tego poprosiła o umożliwienie jej wglądu do oryginałów tych 
dokumentów.
Burmistrz dodał, że oryginały dokumentów są do wglądu w każdej chwili. 
Radny  J.  Karkosiński  zwrócił  uwagę,  że   przedłożona  na  ostatnim  posiedzeniu  informacja 
dotycząca odpadów komunalnych jest napisana odręcznie i bez podpisu.
Pani Skarbnik poinformowała, że jest to tylko załącznik do protokołu.
Radna powiatowa zapytała czy w urzędzie prowadzi się rejestr wspólnot?
Radca Prawny  odpowiedział, że one powstają z mocy prawa, a rejestrów się nie prowadzi.
Ad 14. Zakończenie obrad XXXIV Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący  RM  Grzegorz  Ochmański  podziękował  wszystkim  za  przybycie,  udział  i 
zakończył obrady Sesji .

Protokół sporządziła: 
     Magdalena Mierzwicka.


